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Transport- og Bygningsudvalget har i brev af 15. september 2016 stillet mig 

følgende spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S). 

Spørgsmål nr. 679: 

Ministeren bedes oplyse, hvilke konsekvenser det vil have for den fremtidige 

trafikafvikling lokalt på strækningen mellem Odense og Fredericia og mellem 

landsdelene, hvis byggeriet af en ny dobbeltsporet højhastighedsbane over 

Vestfyn bliver aflyst, sådan som regeringen lægger op til med Togfonden? 

Svar: 

En ny bane over Vestfyn kan øge jernbanekapaciteten i korridoren, som i dag er 

overbelastet. Alternativt kan kapacitetsproblemet - afhængigt af den konkrete 

passagerudvikling og udviklingen i antallet af godstog i fremtiden – f.eks. 

håndteres ved en ændring af DSB-kontrakten fra 2021, således at der ikke ind-

sættes et ekstra lyntog i timen fra 2021.   

Med venlig hilsen 

Hans Chr. Schmidt 
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